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Geachte fractie van Slydregt.NU, 
 
Op 24 januari 2023 heeft u technische vragen gesteld naar aanleiding van het raadsvoorstel over 
het IKC Valkweg. Hierbij stuur ik u de antwoorden op uw vragen. 
 
1. Is er nagedacht over een combinatie van een schoolgebouw met woningen 
daarboven? 
Hier is over nagedacht, maar binnen het bestemmingsplan is de maximale bouwhoogte op de 
locatie hiervoor te beperkt. Om die reden is hier verder geen onderzoek naar gedaan en is dit niet 
opgenomen in het haalbaarheidsonderzoek. 
Wel zijn er mogelijkheden voor woningbouw op het huidige perceel van sporthal De Valk, 
wanneer deze vrijvalt. 
 
2. Is ernaar gekeken of de huidige gebruikers van de Valk gebruik kunnen maken van 
de nieuwe sporthal in het IKC Valkweg? 
Ja, de nieuwe sporthal, die op te delen is in 3 delen, is geschikt voor de sporten die nu in de Valk 
worden beoefend. Zoals aangegeven geldt dit voor de uitoefening van breedtesport. 
 
3. Heeft het college de omwonenden al ingelicht of mee laten participeren? 
Nee. Zoals in het voorstel vermeld zal communicatie met omwonenden een expliciete plek krijgen 
in het vervolgtraject. Hierbij zal de Participatieleidraad fysieke ontwikkelingen, zoals deze onlangs 
door de gemeenteraad is vastgesteld, worden gevolgd. 
 
 
4. Wat wordt de invulling van de maatschappelijke ruimte? 
Voor de invulling van de maatschappelijke ruimte wordt uitgegaan van de volgende 
voorzieningen: 
 
Bibliotheek/studieruimte 
Werkomgeving sociaal team 
Kantine/keuken 
 
Zoals aangegeven bij de oordeelsvormende vergadering zullen de beoogd gebruikers worden 
betrokken bij het opstellen van het Programma van Eisen voor de maatschappelijke ruimten. 
 
5. Is de planning nog steeds actueel? Zo nee, mogen we dan een actuele planning? 
De planning zoals gepresenteerd op de beeldvormende vergadering van 17 januari 2023 is de 
actuele planning. In de bijlage is een conceptplanning voor het verdere project opgenomen 
(bijlage 3 bij het raadsvoorstel). De planning bij het voorstel is zoals aangegeven indicatief 
bedoeld is, waardoor een beeld ontstaat van de benodigde stappen in het vervolgtraject en het 
bijbehorende tijdpad. 
 
6. Heeft het college ook nagedacht over de flexibiliteit van het gebouw als prognoses 
van leerling aantallen niet gehaald worden? Zoals ook werd verteld op de 
beeldvormende vergadering van 17 januari dat nieuwe schoolgebouwen flexibel 
moeten zijn? 
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De daadwerkelijke leerlingenaantallen in de toekomst kunnen hoger of lager uitvallen dan in de 
prognoses voorspeld. Hier wordt rekening mee gehouden in de randvoorwaarden die het college 
meegeeft aan SCOPS voor het ontwerp. Het schoolgebouw moet gemakkelijk uitgebreid kunnen 
worden als dat nodig is. Flexibiliteit aan de binnenkant zal o.a. gewaarborgd worden door 
draagmuren midden in het pand zoveel mogelijk te vermijden, zodat interne aanpassing later 
mogelijk is zonder constructieve aanpassingen. 
 


